
 

Zápis z Valného zhromaždenia MX SMF 2024 

12.01.2025 - Púchov 

 
 

Prítomní: prezenčná listina VZ MX SMF 2024 

Program rokovania VZ MX SMF 2024:   

1. Otvorenie VZ MX SMF 
2. Schválenie programu rokovania VZ MX SMF 
3. Voľba pracovných komisií (mandátovej, volebnej a návrhovej) 
4. Správa o činnosti ŠK MX SMF v športovej sezóne 2024 
5. Správa o hospodárení ŠK MX SMF k 31.12.2024 
6. Správa mandátovej komisie 
7. Plán činnosti a rozpočet disciplíny MX SMF pre rok 2024 
8. Voľba delegátov na GZ SMF 
9. Správa volebnej komisie 
10. Zmeny v NŠP MX SMF pre rok 2024 
11. Diskusia 
12. Správa návrhovej komisie – návrh na uznesenie 
13. Záver 

 
1. Otvorenie: VZ MX SMF otvoril Ing. Ľuboš Löffler - privítal všetkých prítomných, upovedomil o programe 

zasadnutia a vysvetlil volebný postup. 

 

2. Schválenie programu rokovania VZ MX SMF: program rokovania VZ bol jednomyseľne schválený v počte 

52 hlasov. 

 
3. Voľba pracovných komisií: 

Mandátová komisia:          Mariana Garčárová – predseda, Kedžuch Radoslav – člen, Suchomel Jozef - člen 

Volebná komisia:             Podmanický Igor – predseda, Čič Roman – člen, Kelner Miloš - člen 

Návrhová komisia:             Pavlovčík Tomáš – predseda, Junas Jozef – člen, Marian Miškov - člen 

VZ MX SMF jednomyseľne zvolilo pracovné komisie v danom zložení. 

 

4. Správa o činnosti ŠK MX v športovej sezóne 2024: Správu predniesol viceprezident SMF pre MX Ing.  

Ľuboš Löffler. Správa je súčasťou archívnej zápisnice z VZ MX SMF 2024. 

 
5. Správa o hospodárení ku dňu 30.12.2024: Správu o hospodárení predniesol viceprezident SMF pre MX 

Ing. Ľuboš Löffler. Informoval o hospodárení s financiami, vysvetlil systém získavania financií, upresnil 

výdavky. Prítomní účastníci VZ dostali predmetnú správu v písomnej forme. Správa o hospodárení bola 

odsúhlasená v uznesení z VZ MX SMF za rok 2024 a je súčasťou archívnej zápisnice. 

 

6. Správa mandátovej komisie: Správu predniesla p. Mariana Garčárová, predseda mandátovej komisie. 

Skonštatovala, že VZ MX SMF dňa 12.01.2024 v Púchove sa z celkového počtu 390 pozvaných zúčastnilo 

52 členov s hlasovacím právom a 10 hostí. V zmysle Stanov SMF potrebných 50%+1 hlas je 27 hlasov a 

2/3-tinová väčšina 35 hlasov.   



 

7. Plán činnosti a návrh rozpočtu pre rok 2025: Plán činnosti a návrh rozpočtu ŠK MX SMF na rok 2025 

predniesol viceprezident SMF pre MX Ing. Ľuboš Löffler. Plán činnosti a návrh rozpočtu bol odsúhlasený 

a tvorí prílohu archívnej zápisnice z VZ MX.  

 
8. Voľba delegátov na GZ SMF: Za delegátov na GZ SMF bolo zvolených 10 delegátov a 2 náhradníci – viď 

bod č. 8 uznesenia z VZ MX SMF 2024.   

Za – 51  , Proti – 0, Zdržalo sa – 1 
 

9. Správa volebnej komisie: Správu predniesol predseda volebnej komisie p. Podmanický  Igor. 

 

10. Úprava NŠP MX: Následne boli na VZ MX prerokované prijaté návrhy na zmeny v NŠP MX pre rok 2024: 

 

Návrhy ŠK MX SMF: 
1. Jazdec musí používať jedno štartové číslo v priebehu celej sezóny vo svojej triede na každých 
pretekoch SMF. 
Za – 52,  Proti – 0,  Zdržalo sa – 0 

 

 2. Čl. 032.1 doplniť:  Národne majstrovstvá Slovenskej republiky (M SR) v motokrose: 
Seriál pretekov, účasť len s platnou licenciou SMF, slovenská národnosť, vypísaný pre nasledujúce 
triedy: MX junior 125, MX2 junior, MX2, MX Open 
Za – 46,  Proti – 2,  Zdržalo sa – 4 

 

3. Čl.032.8.2 Každá trieda absolvuje kvalifikačný tréning podľa časového harmonogramu uvedeného 
v ZU minimálne nasledovne: 

MM SR  RP 
MX50, MX65 , MX Ladies:      10 min  15 min 
MX ladiesMX85, MX junior 125, MX2 junior, MX4,MX4+:  15 min  15 min 
MX2 a MX Open:      15 min resp. 20 min 15 min 
O návrhu sa nehlasovalo 
 
4. 032. 9. PRETEKY 
Podujatia MM SR pre určené triedy sa musia konať takto: 
MX junior 125, MX2 junior – dve samostatné jazdy na 20 alebo 25 minút + 2 kolá..... doplniť 15 min 
Za – 48, Proti – 0,  Zdržalo sa – 4 
 
5. 032. 3. 2. Triedy 
MX4++ motocykle kategórie I. skupina A1 a kategórie II. skupina C bez obmedzenia objemu motora 
motocykla pre pretekárov od 60 rokov. 
Za – 51,  Proti – 0,  Zdržalo sa – 1 
 

Návrhy od p.Magušina: 
1. Premenovať triedy veteránov nasledovne: MX4 (jazdci od 40 do 50 rokov) 

MX5 (jazdci od 50 do 60 rokov) 
MX6 (jazdci od 60 rokov vyššie) 

Za – 11, Proti – 15,  Zdržalo sa – 26 
 

2. Jazdci triedy MX6 musia mať štartové čísla na chrbte so žltým podkladom a čiernym písmom. 
Za – 1, Proti – 15, Zdržalo sa – 36 
 

3. Kategóriu MX4 zaradiť mimo štart s triedami MX5 a MX6. 
O návrhu sa nehlasovalo, nakoľko to nie je záležitosťou MX NŠP. 



 

4. Vypracovať súpisky a vyvesiť ich pred štartom tréningu pre všetky kategórie zvlášť, nie ako to bolo 
v roku 2024, kedy sme nevedeli kto vlastne v triede 60+ preteká až do skončenia závodu, nakoľko 
jazdci boli zmiešaní akoby v jednej kategórii s MX4++. 
Návrh vyriešený schválením návrhu ŠK MX SMF - vytvorením samostatnej triedy MX4++. 
 

5. Uprednostňovať prvé tréningy pre mladých jazdcov a nie veteránov. 
Návrh bol prerokovaný, ale nakoľko sa nejedná o zmenu v NŠP, nebolo o ňom hlasované. 
Bola odporúčaná rotácia tried na jednotlivých pretekoch. 

 

Návrhy od p. Bolebrucha: 
1. Navrhujeme vrátiť oboznamovací tréning do súčasti pretekov. Tak ako to bolo 2 roky dozadu, t.z. 
každá trieda odjazdi 1x oboznamovací a 1x kvalifikačný tréning 
Za – 32,  Proti – 5, Zdržalo sa – 15 

 

2. Navrhujeme ponechať len slovenský pohár a zrušiť regionálny pohár. 
O uvedenom sa nehlasovalo, nakoľko sa nejedná o zmenu NŠP. VZ odporučilo športovej komisii MX 
v roku 2025 nevyhlasovať seriály regionálnych pohárov MX východ a západ.   
 

3. Odbremeniť organizátorov od nákladov na športových komisárov. 
Návrh bol prerokovaný, ale nakoľko sa nejedná o zmenu v NŠP, nebolo o ňom hlasované. 
 

4. Zjednotiť  štartovné pre všetky triedy t.j. aj pre deti 
Návrh bol prerokovaný, ale nakoľko sa nejedná o zmenu v NŠP, nebolo o ňom hlasované. 

 

5. Točenie poradia štartov tried v harmonograme, aby stále nechodili rovnaké triedy prvé 
O uvedenom bolo diskutované pri návrhu č.5 od p. Magušina. 

 
11. Diskusia:  

V diskusii vystúpil M. Sekerák a zaujímal sa o dotácie z Ministerstva cestovného ruchu a športu, hovoril 
o nedostatočnej práci so sponzormi, navrhoval nájsť generálneho partnera. Kládol otázky, prečo iné 
športové zväzy dostávajú príspevok vyšší a SMF stále skoro tie isté dotácie. GS čiastočne odpovedala 
ohľadne vzorca na výpočet, ktorý najviac ovplyvňuje popularita športu, kde motocyklový šport nevyšiel 
pri poslednom prieskume najlepšie, na druhej strane je automobilový šport, ktorý vďaka Formule1 
značne stúpol. Taktiež poukázal, prečo nie je nárast športovcov do 23 rokov, čo je ďalšou premennou do 
výpočtu príspevku štátu. Následne sa ohradil k Správe o činnosti, kde Ing. Löffler uviedol, že ŠK MX SMF 
zabezpečila polepy a niektoré ďalšie náležitosti na MXON. Za nesprávne uvedené informácie sa Ing. 
Löffler ospravedlnil hneď na mieste. Ďalej kritizoval slabú prácu so sociálnymi médiami a ponúkol sa, že 
je v danej oblasti ochotný pomôcť. 
M. Belenčiak skritizoval organizačné zabezpečenie účasti na MXoN, hovoril o dlžobe SMF voči 
Youthstreamu, čo označila gen. sekretárka za klamlivú informáciu, pretože SMF neeviduje žiadnu 
podlžnosť voči promotérovi a ani inému dodávateľovi služieb/tovaru. Ďalej kritizoval dotáciu 
promotérovi MM SR MX vo výške 2.000 €/podujatie. Podľa jeho názoru má Promotér organizátorovi 
peniaze priniesť a nie, že Promotér odchádza citujem „s plnými vreckami peňazí“. Viceprezident SMF pre 
MX na to reagoval a vysvetlil, že z uvedenej dotácie bola použitá polovica na spracovanie záznamu 
z každého podujatia, ktorý odvysielala STVR, a tak Promotérovi zostáva len 1.000 € na pokrytie svojich 
nákladov na dovoz a prípravu jednotlivých podujatí. V správe za r.2023, viceprezident informoval 
prítomných, že pre sezónu 2024 nie je zabezpečený promotér. Následne po tejto informácii sa niektorí 
organizátori dohodli, že by bolo škoda , aby sa nepokračovalo tak ako v r.2023. ŠK MX SMF sa preto 
s promotérom dohodla. A aby ho zachovala pri seriáli MM SR MX, športová komisia sa rozhodla znášať 
časť nákladov na Promotéra vo výške 1.000 € pre TV a 1.000 € pre priame náklady promotéra. 
Organizátori s daným návrhom súhlasili.  

T. Kohút hovoril, aby sa vrátilo k vyplácaniu odmien na MM SR MX, že to zatraktívni účasť na pretekoch. 



 

12. Správa návrhovej komisie: Predseda návrhovej komisie T. Pavlovčík predniesol správu návrhovej 

komisie, ktorá obsahovala uznesenie z VZ MX SMF 2024. Následne bol návrh na uznesenie z VZ MX SMF 

jednomyseľne schválený.   

Uznesenie VZ MX SMF za rok 2024 – viď príloha č. 1 tejto zápisnice 

 

13. Záver: Na záver Ing. Ľuboš Löffler poďakoval prítomným za účasť, poprial veľa úspechov do nasledujúcej 

športovej sezóny a ukončil valné zhromaždenie 

 

 

 

 

Zapísal: Garčárová Mariana         Púchov, 12. január 2025      

Overil: Ing. Ľuboš Löffler, v.r.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

PRÍLOHA č.1 
 
 

U Z N E S E N I E 

 z valného zhromaždenia MX SMF 2024   

12.01.2025 – Púchov    
 

 

Valné zhromaždenie MX SMF za rok 2024 schvaľuje:   

   

1. Program rokovania VZ MX SMF za rok 2024.   

2. Správu o činnosti disciplíny MX SMF za rok 2024.   

3. Správu o hospodárení disciplíny MX SMF 2021 ku 31.12.2024.   

4. Úpravy NŠP v zmysle bodu 10. programu rokovania VZ MX SMF.   

5. Plán činnosti a rozpočet MX SMF pre rok 2025.   

6. Zvolenie delegátov disciplíny MX SMF na GZ SMF: Ľuboš Löffler, Mariana Garčárová 

Dušan Predanocy, Milan Belenčiak, Rudolf Kováčik, Martin Mihál, Barbora Junasová, Marian 

Miškov, Vladimír Moravčik, Jozef Moravčik 

Náhradníci: Štefan Bučenec, Jozef Drozda 

 
Valné zhromaždenie MX SMF za rok 2024 ukladá:   

1. Zapracovať pripomienky z diskusie do úloh športovej komisie MX SMF pre sezónu 2025. 

Z: ŠK MX SMF   T: sezóna 2025 

 

 

2. ŠK MX SMF do konca februára 2025 zabezpečiť spracovanie a napĺňanie FB stránky motokrosu SMF. 

Z: ŠK MX SMF   T: v texte 

 
 
 
 
 
Zapísal: Garčárová Mariana         Púchov, 12.január 2025      

Overil: Ing. Ľuboš Löffler, v.r.  

 


